
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 15:e Augusti 2024 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Magnus Hansson 

Johan Kronstedt 

Christian Viklund 

Hans Lindegren 

Fredric Wallsten 

Markus Nilsson  

Lars Proos 

Fredric Wallsten 

Frånvarande:  
Christer Eriksson 

Oscar Green 

Niklas Kronstedt  

Vid protokollet: Christian Viklund 

 

 

1. Mötet öppnas  
Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  

2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  
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3. Justeringsmän utses   
Markus Nilsson och Magnus Hansson valdes till attestanter. 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll föredras av sekreterare Viklund. 

5. Ekonomi  

Balans på transaktionskontot är 333 581 kr. Placeringskontot har en balans på 795 483 kr.   

6. Skrivelser  

Klubben har ingen dispens för torrdass och kompost. Dispensen vi trodde fanns gäller inte  
pga avstyckning då den stannar hos den gamla fastigheten. Markus Nilsson har om ny 
dispens för klubbens räkning. 

På ämnet diskuteras postbox vs brevlåda. Vår brevlåda blev stulen och vi valde box. Den är 
dyr dock så styrelsen diskuterar nya låda. Beslut tas att ny låda inköpes och boxen sägs upp 
skyndsamt. Lars Proos ombesörjer detta. 

 

7. Medlemmar 

127 Uno är hedersmedlem då han ej har båt längre. Likaså medlem 677 Lennart Ivarsson och 
836 Eric Aicardi har ej båt och är numera stödjande. 

Sören Falman. Medlem 251 och fd ordförande och mycket trevlig herre är tyvärr avliden.  

Följande medlemar har begärt utträde; Medlem nr 782 Torsten Undemar, 809 Johan 
Rönnquist, 937 Johan Lindskog och 998 Ebba Zettergren.  

David Gruden, ny medlem 1018, Röstas in under sittande möte.  

Senast vid årsskiftet 24/25 skall alla ha hela personnumret registrerat. Hans skickar ut till de 
medlemmar som inte är vi har fullständigt personnummer registrerat. 

 

8. Klubbstugan 

Inget att tillägga 

9.  Sommarhamnen 

Inget att tillägga 
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10. Vinteruppläggningsplatsen (samt uppsättning) 

Upptagning börjar 21/9. Löper på och sista datum är 9/10. Alla kryparförare kommer vara 
tillgängliga. Det finns några båtar kvar. De har fått faktura. Vi har också ett par vaggor kvar. 
Vi diskuterar avgift för det också. Kommunen har varit ute och tagit markprover. Klubben 
avvaktar resultat.  

Gräset skall klippas.  

Styrelsen ligger på de båtar som är kvar och kommunicerar flitigt.  

Det finns några platser ledig i vinterhamn. Styrelsen undersöker möjligheten att hyra ut dem.   

När vi öppnar bokningen på hemsidan meddelas Kenth.  

På ämnet diskuterar vi att ta in medlemmar som inte har behov av vinterplats eller 
sommarplats. Dvs de är mest intresserade av klubbholmen. Max 5 föreslås och klubbas. 
Alternativet ges på förfrågan. Inga formulär uppdateras. Generellt för nya medlemmar gäller 
referens.  

11. Klubbholmen 

Baljan är på plats och youtubekanal är startad där instruktionsvideo finns. Länken läggs 
under flik på hemsidan och på facebook. Inför vinter finns det ett vinterlock.  På 
youtubekanalen läggs upp fler instruktionsvideor med praktiskt innehåll.  

Även skruvdragare föreslås att tas ut.  

Stenkistorna kommer att behövas repareras tills nästa säsong.  

Jan och klubbholmsbasarna tittar på fler solceller. En av våra medlemmar har ingång på 
ämnet varpå vi hoppas på en kostnadseffektiv lösning. 

12. SBU 

Inget nytt 

13. Festkommittén 

Genom ombud meddelar klubbmästaren att förberedelserna inför 60-års går prima! 

kme.nilsson@gmail.com vill ha bilder och film för att visa på en reel 

 

14. Facebook 
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Flyter på. Vi kommer överens att vi endast godkänner med ordfs goda minne. 
 

15. Hemsidan/Formulär 

 

Sekreterare Viklund efterfrågar datum på beslutade aktiviteter samt info om kommande.  

Funktionsmail är på g. Hemsidan är genomgången och uppdaterad. Vid faktafel etc meddelas 
sekreterare Viklund 

16. Övrigt 

Inga övriga punkter. 

17. Nästa möte 

Höstmöte diskuteras. Enligt stadgar skall vi ha ett publikt höstmöte. Intresset har dock varit 
svagt varpå vi låter det vara i år.     

 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Markus Nilsson   Magnus Hansson  
Attesterare    Attesterare 

 

 

 


